

ACING



南華體育會
South China Athletic Association



普基發展有限公司
Podium Development Co. Ltd

2017

南華體育會/起盛駿馬全港公開網球錦標賽

SCAA/ACING LEAD Open Tennis Championships

總獎金

Total Prize Money

\$200,000



賽事獎金贊助
Prize money sponsor by



普基發展有限公司
Podium Development Co. Ltd

賽事項目 Events

比賽日期 Date

截止日期 Deadlines

公開組錦標賽
Open Championships
(獎金賽事
with prize money)

- 男子單打
Men's Singles
- 男子雙打
Men's Doubles
- 女子單打
Ladies' Singles
- 女子雙打
Ladies' Doubles
- 混合雙打
Mixed Doubles

南華會主席盃錦標賽
SCAA Chairman Cup
Championships

- 男子單打
Men's Singles
- 男子雙打
Men's Doubles
- 女子單打
Ladies' Singles
- 女子雙打
Ladies' Doubles

南華主席盃
SCAA Chairman Cup
- 男子組 Men's Events
19/8/2017
- 女子組 Women's Events
26/8/2017

公開組 Open Events
- 混合組 Mixed Doubles
28/8/2017
- 男子組 Men's Events
4/9/2017
- 女子組 Women's Events
18/9/2017
- 決賽 Finals
29/10/2017

南華會主席盃/混合組
SCAA Chairman Cup /
Mixed Doubles
4/8/2017

公開組
Open Events
25/8/2017

網址 Website: www.scaa.org.hk
www.scaatennis.org

電郵 Email: tennisopen@scaa.org.hk

Tel: 2388 8154 Fax: 2388 8062

專線 Direct Line: 6144 5760

地點 Venue: 南華體育會網球中心 九龍京士柏衛理徑六號
SCAA Tennis Centre
6 Wylie Path, King's Park, Kowloon

Official Balls: **DUNLOP**
SPORT

香港網球總會認可賽事 Sanctioned by HKTA

Tournament Regulations 比賽規則

CONDUCT OF TOURNAMENT

The Tournament will be conducted under the Rules and Regulations of the Hong Kong Tennis Association.

PRIZE MONEY

| | | |
|------------------------|------------------------------|---|
| Men's Open Singles : | Champion / HK\$30,000.00 | 1 st Runner-up HK\$15,000.00 |
| | Semi-finalist / HK\$5,000.00 | Quarter-finalist / HK\$2,500.00 |
| Men's Open Doubles : | Champion / HK\$15,000.00 | 1 st Runner-up HK\$7,000.00 |
| | Semi-finalist / HK\$3,500.00 | Quarter-finalist / HK\$1,600.00 |
| Mixed Doubles | Champion / HK\$6,000.00 | 1 st Runner-up HK\$3,000.00 |
| | Semi-finalist / HK\$1,500.00 | |
| Ladies' Open Singles : | Champion / HK\$8,000.00 | 1 st Runner-up HK\$4,000.00 |
| Ladies' Open Doubles : | Champion / HK\$5,000.00 | 1 st Runner-up HK\$2,500.00 |

ENTRIES

Participants must submit individual entry forms and deadlines are as follows:

| | |
|-----------------------------------|-------------------|
| SCAA Chairman Cup / Mixed Doubles | : 4 August, 2017 |
| Open Events | : 25 August, 2017 |

Entry forms must be properly completed and be accompanied with the required entry fees to be paid either in cash or cheque made payable to "South China Athletic Association". If entry forms are sent by post or fax (23888062), participants must call the Tournament Office at 61445760 or 23888154 to ensure that entries are in good order. **Entry form (with appropriate entry fee), once received by Tournament Office, will not be refundable.**

DRAW

Draw will be conducted at SCAA Tennis Centre on the following dates:

| | |
|-----------------------------------|-------------------|
| SCAA Chairman Cup / Mixed Doubles | : 9 August, 2017 |
| Open Events | : 30 August, 2017 |

ELIGIBILITY

- a) Open Events:** Participants must be holders of valid HKSARS Passport or H.K.I.D. Cards. All players with Chinese nationality from Mainland China, Hong Kong SAR and Taiwan ROC are welcomed to enroll our tennis tournaments. Eligibility of participation will be confirmed subject to the approval from the SCAA Tennis Tournament Committee.
- b) SCAA Chairman Cup:** Except satisfying all terms in (a), participants graded A or below by the HKTA League grading or ranked below the top 30 men or below top 10 ladies in Hong Kong National Rankings would be accepted.

Players of age under 11 must show their identification documents affixed with their recent photos (such as student cards or handbooks at the same time) for checking-in at the Tournament Office.

SCHEDULE OF PLAY

Details of draw and schedule of the matches will be posted in the notice board of SCAA Tennis Centre. Following match schedules will be posted at SCAA Tennis Centre website (<http://www.scaatennis.org>) and notice board at SCAA Tennis Centre. Winner of the match should get the next match schedule from the officials. All announced schedules of play are final and request of schedule change will not be accepted. All players should report at their scheduled time of play. A walk-over will be imposed if a player is not on court and ready to play 15 minutes after the match has been called.

All players will be informed individually by SMS message for the starting dates of all first round matches participated. Please contact the Tournament Office (Tel: 6144 5760 / 2388 8154) or visit our Centre's website (<http://www.scaatennis.org>) for any queries of the starting dates of matches.

The Tournament Referee has sole discretion to reschedule any matches and re-arrange any matches to be played in any tennis courts available in the centre.

TIME OF PLAY

| | |
|--------------------|----------------------------|
| Weekdays | : Commencing at 7:00 p.m. |
| Saturdays | : Commencing at 2:00 p.m. |
| Sundays & Holidays | : Commencing at 10:00 a.m. |

Match will be played under floodlight if required. All participants should prepare to compete at any schedule time/date stated above.

REFEREE

The Official Referee appointed by the Tournament Committee will have the final decision in all disputes arising from the matches.

MATCH FORMAT

In Chairman Cup Championships and each qualifying round match of the Open Championships shall be a pro-set match that shall be won by the player(s) first to reach 8 games and/or by a margin of two games. In case of 8 all, a 7-point tie-break system shall be applied. No-Ad scoring shall be used throughout the match and (except mix doubles) the receiver has the choice to receive the serve on the deuce or advantage side.

Each singles match shall be the best of three (3) tie-break sets in the main draws of the Open Championships. All doubles matches in the main draws of the Open Championships and starting from quarter-final doubles matches of the Chairmen Cup Championships No-Ad scoring shall be used throughout the match and when the score is one set all, one match tie-break (10-points) shall be played to decide the match.

All final matches shall be the best of three sets.

OFFICIAL BALLS

Dunlop balls will be used exclusively for the Tournament.

SURFACES

All events will be played on hard courts. No practice courts are available for players.

LIABILITIES

The Tournament Committee will not be responsible for any damage or personal injuries during the Tournament. Participants are reminded that they will be responsible for their own belongings in the Tournament Ground Premises.

DRESS CODE

All players shall dress and present themselves for play in appropriate tennis attire. Failure of a player to comply with may result in immediate default.

POWER OF THE TOURNAMENT COMMITTEE

The Tournament Committee reserves the right to cancel any of the above named events if the total entry less than 8 or 8 pairs in any events. The Tournament Committee also reserves the right to refuse entry in any events, and to handle any disputes or change of programmes during the tournament.

PERSONAL DATA

The information provided by you will only be used for this tournament.

INCLEMENT WEATHER

It is the responsibility of players to call the Tournament Office (Tel: 6144 5760 / 2388 8154) or visit The SCAA Tennis Centre website (www.scaatennis.org) for rescheduled matches if there is or has been inclement weather (match format on the following dates may also be amended). When a black rainstorm warning or typhoon signal no.8 or above is hoisted, all matches on that day will be cancelled without notice.

| | | | | | | |
|---------------|---|---|-----------|-------------|-----|--------------|
| 比賽規則 | 賽規根據香港網球總會規例而定。 | | | | | |
| 獎金 | 男子公開組單打: | 冠軍 / HK\$30,000.00 準決賽 / HK\$5,000.00 亞軍 / HK\$15,000.00 半準決賽 / HK\$2,500.00 | | | | |
| | 男子公開組雙打: | 冠軍 / HK\$15,000.00 準決賽 / HK\$3,500.00 亞軍 / HK\$7,000.00 半準決賽 / HK\$1,600.00 | | | | |
| | 混合公開組雙打: | 冠軍 / HK\$6,000.00 準決賽 / HK\$1,500.00 亞軍 / HK\$3,000.00 | | | | |
| | 女子公開組單打: | 冠軍 / HK\$8,000.00 亞軍 / HK\$4,000.00 | | | | |
| | 女子公開組雙打: | 冠軍 / HK\$5,000.00 亞軍 / HK\$2,500.00 | | | | |
| 報名辦法 | <p>參賽者必須個別填妥指定參賽表格，於截止報名日期前連同報名費(現金或支票皆可，支票請付「南華體育會」收)交南華體育會網球部。郵寄或傳真(2388 8062) 報名表者，必須在參賽項目截止前致電: 61445760 或 2388 8154 賽事部查詢。報名表(連同報名費)一經收訖，無論任何情況下，恕不退款。 截止日期如下:</p> <table> <tr> <td>南華主席盃/混合組</td> <td>: 2017年8月4日</td> </tr> <tr> <td>公開組</td> <td>: 2017年8月25日</td> </tr> </table> | | 南華主席盃/混合組 | : 2017年8月4日 | 公開組 | : 2017年8月25日 |
| 南華主席盃/混合組 | : 2017年8月4日 | | | | | |
| 公開組 | : 2017年8月25日 | | | | | |
| 抽籤日期 | 抽籤於南華體育會網球中心舉行，日期如下: | | | | | |
| | 南華主席盃/混合組 | : 2017年8月9日 | | | | |
| | 公開組 | : 2017年8月30日 | | | | |
| 參加資格 | <p>a) 公開組: 參賽者須持有有效香港特區護照或香港身分證。歡迎港、澳、台華籍人士參加，參賽資格須由本賽事委員會審核批准。</p> <p>b) 南華會主席盃: 除符合(a)項條件外及被香港網球總會聯賽排名、相等 A 級或以下或在香港網球總會男子排名前三十名之外或女子排名前十名之外，均可參加。</p> <p>未滿十一歲的球員必須同時出示貼有近照之身份證明文件(如學生證或學生手冊)於賽事會場報到。</p> | | | | | |
| 賽程 | <p>抽籤排位及賽程將張貼於南華體育會網球中心之佈告板上。餘下賽程，將登在南華會網球中心網站(http://www.scaatennis.org)及本會網球中心佈告板供查閱，不作另行通知。每場賽事後，勝出者必須向裁判查詢其下一場賽事的時間/日期，一經公佈，不得更改。</p> <p>當比賽宣告開始十五分鐘後對方球員仍未到達球場比賽，便當作棄權論。</p> <p>本會將以SMS短訊個別通知參賽者所作賽的第一圈賽事開賽日期。如對開賽日期有任何查詢，請親臨或聯絡本會賽事中心(電話: 6144 5760 / 2388 8154)及查閱本中心網站的公佈欄(http://www.scaatennis.org)。</p> <p>賽事時間編排之更改將由賽事總裁判視乎賽事的進度而決定。總裁判可將任何賽事編排於任何網球場作賽。</p> | | | | | |
| 比賽時間 | 星期一至五 | : 下午七時開賽 | | | | |
| | 星期六 | : 下午二時開賽 | | | | |
| | 星期日及公眾假期 | : 上午十時開賽 | | | | |
| | 如有須要賽事將於泛光燈下進行。參賽者應如期上述賽會所制定任何日期/時間作賽。 | | | | | |
| 總裁判 | 賽事如有爭論，則由大會指定之總裁判作最後決定。 | | | | | |
| 賽制 | <p>南華會主席盃及公開賽之外圍賽賽事將採用長盤決勝淘汰制，長盤制是指對賽任何一方首先取得 8 局，而又贏出距離最少兩局者，方為勝出。當局數 8 比 8 時，則採用 7 分決勝局以決勝負。</p> <p>南華會主席盃及公開賽之外圍賽賽事將採用突然死亡制之決勝分，當 40 平手時採用一球決勝制，以定該局之勝負，接發球一方有權選擇接發球位置。</p> <p>公開組單打決賽週及主席盃之單打賽事最後 8 強將採用三盤兩勝制，每盤當局數 6 比 6 時，則採用 7 分決勝局以決勝負。</p> <p>公開組雙打決賽週及主席盃之雙打賽事最後 8 強將採用三盤兩勝制，每盤當局數 6 比 6 時，則採用 7 分決勝局以決勝負。當盤數 1 比 1 時，決勝盤將採用 10 分決勝局。每局 40 平手時，採用一球決勝制。除混雙賽事，接發球一方有權選擇接發球位置。所有決賽將採用三盤二勝制。</p> | | | | | |
| 網球 | Dunlop 網球將為大會指定比賽之網球。 | | | | | |
| 場地 | 全部賽事在硬地球場進行，本會恕不提供球場給參賽者作練習之用。 | | | | | |
| 責任 | 各球員如因此比賽引致受傷或任何財物損失，本會恕不負責。 | | | | | |
| 比賽服裝 | 各球員必須穿著合適網球服裝作賽。如有違反而經大會裁判勸告後未有即時改善者，將被取消資格。 | | | | | |
| 賽委會之權力 | 如上述任何一項賽事之參賽者不足 8 人(或 8 對)，賽委會將有權取消該項賽事。賽委會將有權拒絕接納任何球員參賽。賽委會將保留取消或更改上述所有規則之權利。 | | | | | |
| 個人資料 | 你所提供的資料只用於本賽事申請之用。 | | | | | |
| 惡劣天氣 | <p>如遇惡劣天氣，當日賽事或所修訂，而隨後日子所編排賽事或賽制亦或會有所更改，球員應登入本網球中心網站(www.scaatennis.org)或致電本會(Tel: 6144 5760 / 2388 8154) 查詢有關賽事安排。</p> <p>下列天氣情況下，當天賽事將會取消，不作另行通知:</p> <ul style="list-style-type: none"> · 八號或以上熱帶風旋警告訊號或 · 黑色暴雨警告訊號 | | | | | |

公開組單打申請表格 Open Events (Singles) Entry Form

| | | |
|--|------------------|-------------------------|
| 本人欲參加下列賽事 Please accept my entry in event indicated below | | <i>FOR OFFICIAL USE</i> |
| <input type="checkbox"/> 男子公開組單打錦標賽 Men's Open Singles Championship HK\$280 | | Cash/ Cheque No. _____ |
| <input type="checkbox"/> 女子公開組單打錦標賽 Ladies' Open Singles Championship HK\$250 | | Date _____ |
| 茲將報名費港幣 _____ 元附上。(切勿郵寄現金) | | Chop _____ |
| I enclose herewith HK\$ _____ being entry fee for the event / events indicated. (Please do not mail cash.) | | |
| Family Name _____ | Given Name _____ | 中文姓名 _____ |
| 香港身份証 H.K.I.D / 特區護照號碼 HKSAR Passport No. _____ | | 電子郵箱 E-mail _____ |
| 通訊地址 Address _____ | | 手提電話 Mobile _____ |
| 本人願意遵守賽會所定之比賽規則 I hereby agree to abide by the rules and regulations laid down by the Tournament Committee. | | |
| 本人明白報名費不能退回 I hereby understand the entry fee is non-refundable. | | |
| 簽名 SIGNATURE _____ | 日期 DATE _____ | |
| 未滿十一歲的球員必須同時出示貼有近照之身份證明文件 (如學生證或手冊) 於賽事會場報到。 | | |
| Players of age under 11 must show their identification document affixed with their recent photos (such as student cards or handbooks at the same time) for checking in at the Tournament Office. | | |

公開組雙打申請表格 Open Events (Doubles) Entry Form

| | | |
|--|------------------|-------------------------|
| 本人欲參加下列賽事 Please accept my entry in event indicated below | | <i>FOR OFFICIAL USE</i> |
| <input type="checkbox"/> 男子公開組雙打錦標賽 Men's Open Doubles Championship HK\$350 | | Cash/ Cheque No. _____ |
| <input type="checkbox"/> 女子公開組雙打錦標賽 Ladies' Open Doubles Championship HK\$280 | | Date _____ |
| <input type="checkbox"/> 混合公開組雙打錦標賽 Mixed Open Doubles Championship HK\$350 | | Chop _____ |
| 茲將報名費港幣 _____ 元附上。(切勿郵寄現金) | | |
| I enclose herewith HK\$ _____ being entry fee for the event / events indicated. (Please do not mail cash.) | | |
| Family Name _____ | Given Name _____ | 中文姓名 _____ |
| 香港身份証 H.K.I.D / 特區護照號碼 HKSAR Passport No. _____ | | 電子郵箱 E-mail _____ |
| 通訊地址 Address _____ | | 手提電話 Mobile _____ |
| 本人願意遵守賽會所定之比賽規則 I hereby agree to abide by the rules and regulations laid down by the Tournament Committee. | | |
| 本人明白報名費不能退回 I hereby understand the entry fee is non-refundable. | | |
| 簽名 SIGNATURE _____ | 日期 DATE _____ | |
| 隊友資料 Partner's Information | | |
| Family Name _____ | Given Name _____ | 中文姓名 _____ |
| 香港身份証 H.K.I.D / 特區護照號碼 HKSAR Passport No. _____ | | 電子郵箱 E-mail _____ |
| 通訊地址 Address _____ | | 手提電話 Mobile _____ |
| 本人願意遵守賽會所定之比賽規則 I hereby agree to abide by the rules and regulations laid down by the Tournament Committee. | | |
| 本人明白報名費不能退回 I hereby understand the entry fee is non-refundable. | | |
| 簽名 SIGNATURE _____ | 日期 DATE _____ | |
| Players of age under 11 must show their identification document affixed with their recent photos (such as student cards or handbooks at the same time) for checking in at the Tournament Office. | | |
| 未滿十一歲的球員必須同時出示貼有近照之身份證明文件(如學生證或手冊)於賽事會場報到。 | | |

南華會主席盃單打申請表格 SCAA Chairman Cup (Singles) Entry Form

| | | |
|--|------------------|-------------------------|
| 本人欲參加下列賽事 Please accept my entry in event indicated below | | <i>FOR OFFICIAL USE</i> |
| <input type="checkbox"/> 南華會主席盃男子單打錦標賽 SCAA Chairman Cup Men's Singles Championship HK\$200 | | Cash/ Cheque No. _____ |
| <input type="checkbox"/> 南華會主席盃女子單打錦標賽 SCAA Chairman Cup Ladies' Singles Championship HK\$180 | | Date _____ |
| 茲將報名費港幣 _____ 元附上。(切勿郵寄現金) I enclose herewith HK\$ _____ being entry fee for the event / events indicated. (Please do not mail cash.) | | Chop _____ |
| Family Name _____ | Given Name _____ | 中文姓名 _____ |
| 香港身份証 H.K.I.D / 特區護照號碼 HKSAR Passport No. _____ | | 電子郵箱 E-mail _____ |
| 通訊地址 Address _____ | | 手提電話 Mobile _____ |
| 網球總會聯賽所屬級別及球會 HKTA Registered Division & Club _____ / _____ | | |
| 本人願意遵守賽會所定之比賽規則 I hereby agree to abide by the rules and regulations laid down by the Tournament Committee. | | |
| 本人明白報名費不能退回 I hereby understand the entry fee is non-refundable. | | |
| 簽名 SIGNATURE _____ | 日期 DATE _____ | |
| 未滿十一歲的球員必須同時出示貼有近照之身份證明文件 (如學生證或手冊) 於賽事會場報到。 | | |
| Players of age under 11 must show their identification document affixed with their recent photos (such as student cards or handbooks at the same time) for checking in at the Tournament Office. | | |

南華會主席盃雙打申請表格 SCAA Chairman Cup (Doubles) Entry Form

| | | |
|---|------------------|-------------------------|
| 本人欲參加下列賽事 Please accept my entry in event indicated below | | <i>FOR OFFICIAL USE</i> |
| <input type="checkbox"/> 南華會主席盃男子雙打錦標賽 SCAA Chairman Cup Men's Doubles Championship HK\$250 | | Cash/ Cheque No. _____ |
| <input type="checkbox"/> 南華會主席盃女子雙打錦標賽 SCAA Chairman Cup Ladies' Doubles Championship HK\$250 | | _____ |
| 茲將報名費港幣 _____ 元附上。(切勿郵寄現金) | | Date _____ |
| I enclose herewith HK\$ _____ being entry fee for the event / events indicated. (Please do not mail cash.) | | Chop _____ |
| Family Name _____ | Given Name _____ | 中文姓名 _____ |
| 香港身份証 H.K.I.D / 特區護照號碼 HKSAR Passport No. _____ | | 電子郵箱 E-mail _____ |
| 通訊地址 Address _____ | | 手提電話 Mobile _____ |
| 網球總會聯賽所屬級別及球會 HKTA Registered Division & Club _____ / _____ | | |
| 本人願意遵守賽會所定之比賽規則 I hereby agree to abide by the rules and regulations laid down by the Tournament Committee. | | |
| 本人明白報名費不能退回 I hereby understand the entry fee is non-refundable. | | |
| 簽名 SIGNATURE _____ | 日期 DATE _____ | |
| 隊友資料 Partner's Information | | |
| Family Name _____ | Given Name _____ | 中文姓名 _____ |
| 香港身份証 H.K.I.D / 特區護照號碼 HKSAR Passport No. _____ | | 電子郵箱 E-mail _____ |
| 通訊地址 Address _____ | | 手提電話 Mobile _____ |
| 網球總會聯賽所屬級別及球會 HKTA Registered Division & Club _____ / _____ | | |
| 本人願意遵守賽會所定之比賽規則 I hereby agree to abide by the rules and regulations laid down by the Tournament Committee. | | |
| 本人明白報名費不能退回 I hereby understand the entry fee is non-refundable. | | |
| 簽名 SIGNATURE _____ | 日期 DATE _____ | |
| Players of age under 11 must show their identification document affixed with their recent photos (such as student cards or handbooks at the same time) for checking in at the Tournament Office. | | |
| 未滿十一歲的球員必須同時出示貼有近照之身份證明文件(如學生證或手冊)於賽事會場報到。 | | |
| 備註：你所提供的資料只用於本會與合辦機構的康樂活動報名事宜及宣傳之用。在遞交申請表後，如欲更改或查詢你的個人資料，可與本會聯絡。 REMARKS: The information provided by you will only be used for the enrolment and promotion of recreation and sports activities organized our Association and co-organising parties. For correction of or access to personal data after submission of this form, please contact the staff our Association. | | |

SCAA Tennis Centre

南華體育會網球中心

6 Wylie Path, King's Park, Kowloon.

九龍京士柏衛理徑六號

Tel: 23888154 Fax: 23888062

賽事專線 Tournament Direct Line: 61445760 電郵 E-mail: scaatennis@scaa.org.hk